
幼稚園教育計劃
中華文化校本學習活動

展示表格

小牛頓中英文幼稚園

學校名稱

2024-2025 K3

學年 年級

活動名稱

唐詩朗誦節

活動目標
 增強幼兒的語言聽說能力，擴展詞彙量

 培養幼兒對中國古代詩詞的了解

 提升幼兒的自信心和表達能力

活動簡介

透過活動，幼兒能認識唐詩是中國古典文化，不但能讓幼兒了解到詩的韻律和意境，更能提升

幼兒對理解和感受詩詞中的情感。從朗誦唐詩的活動中除可鍛鍊幼兒以正確的發音、語調和節

奏，亦可鼓勵幼兒發揮想像力，創作自己的詩。

活動記錄（例如︰兒童作品 /活動的照片 /影音）



幼稚園教育計劃
中華文化校本學習活動

展示表格

Little Newton Anglo-Chinese Kindergarten

School Name

2024-2025 K3

Year Grade

Event Name
Tang Poetry Recitation Festival

Activity Goal
1. Enhance children's language listening and speaking abilities, expanding their vocabulary
2. Cultivate children's understanding of ancient Chinese poetry
3. Boost children's self-confidence and expression skills

Activity Introduction
Through this activity, children can recognize Tang poetry as an integral part of classical
Chinese culture. It allows them to grasp the rhythm and imagery of poetry while enhancing
their ability to understand and feel the emotions conveyed in the verses. The recitation of
Tang poetry not only trains children in correct pronunciation, intonation, and rhythm but also
encourages them to use their imagination to create their own poems.

Activity Records (Photos/Videos of Children's Work/Events)


